
BR.0012.2.13.2024 

Protokół Nr 9/2024 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Rozwoju 

z dnia 13 grudnia 2024 r. 

1. OTWARCIE OBRAD I STWIERDZENIE QUORUM 

Posiedzenie Komisji Budżetu i Rozwoju otworzył Przewodniczący Komisji, Jarosław Raźny. 
W posiedzeniu udział wzięli Członkowie Komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik nr 1 do protokołu oraz: 

− Elżbieta Burtan – Starosta Krakowski,  

− Wojciech Pogan – Wicestarosta,  

− Monika Motyczyńska – Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu w Krakowie, 

− Edyta Jaśnikowska – Skarbnik Powiatu,  

− Bartłomiej Szczoczarz -Przewodniczący Komisji Promocji, Kultury, Turystyki i Sportu, 

− Zofia Pyla – Przewodnicząca Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej, 

− Romana Maziej – Niewczas – Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

2. ZAPOZNANIE Z PORZĄDKIEM OBRAD 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju, Jarosław Raźny przedstawił porządek obrad:  

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum 

2. Zapoznanie z porządkiem obrad 

3. Przyjęcie protokołu poprzedniego posiedzenia 

4. Dyskusja nad projektem Budżetu Powiatu Krakowskiego na 2025 r. i projektem 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Krakowskiego oraz zapoznanie z opiniami 
poszczególnych komisji o projekcie  

5. Sporządzanie poprawek do projektu budżetu oraz zaopiniowanie projektów uchwał w 
sprawie Budżetu Powiatu Krakowskiego na 2025 r. i Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Krakowskiego 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 
z Gminą Miejską Kraków 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu rozwoju pieczy 
zastępczej w Powiecie Krakowskim na lata 2025 – 2027 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego planu kontroli 
Komisji Rewizyjnej oraz planów pracy Komisji Rady na rok 2025 
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9. Sprawy bieżące 

10. Zamknięcie obrad 

3. PRZYJĘCIE PROTOKOŁU POPRZEDNIEGO POSIEDZENIA 

Nie zgłoszono uwag ani wniosków do protokołu poprzedniego posiedzenia.  

Komisja jednogłośnie – 6 głosami za – przyjęła protokół nr 8/2024 z dnia 26 listopada 
2024r. 

4. DYSKUSJA NAD PROJEKTEM BUDŻETU POWIATU KRAKOWSKIEGO NA 2025 R. I PROJEKTEM 

WIELOLETNIEJ PROGNOZY FINANSOWEJ POWIATU KRAKOWSKIEGO ORAZ ZAPOZNANIE Z OPINIAMI 

POSZCZEGÓLNYCH KOMISJI O PROJEKCIE BUDŻETU 

Komisja zapoznała się z opiniami poszczególnych komisji Rady o projekcie Uchwały 
Budżetowej Powiatu Krakowskiego na rok 2025 oraz projekcie uchwały w sprawie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Krakowskiego na lata 2025-2030. 

5. SPORZĄDZANIE POPRAWEK DO PROJEKTU BUDŻETU ORAZ ZAOPINIOWANIE PROJEKTÓW UCHWAŁ W 

SPRAWIE BUDŻETU POWIATU KRAKOWSKIEGO NA 2025 R. I WIELOLETNIEJ PROGNOZY FINANSOWEJ 

POWIATU KRAKOWSKIEGO 

Wojciech Pogan mówił o drodze obronnej. Inwestycja nie jest zagrożona.  

Edyta Jaśnikowska omówiła projekt budżetu oraz Wieloletniej Prognozy Finansowej. 
Poinformowała o opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Krakowie 
oraz autopoprawkach Zarządu Powiatu w Krakowie do projektu Uchwały Budżetowej na 
2025 rok.  

Wanda Kułaj pytała, czy jest dostosowana do zmienionego budżetu Wieloletnia Prognoza 
Finansowa.  

Edyta Jaśnikowska odpowiedziała, że nie jest, natomiast to będzie konsekwencją tych 
zmian. Zostanie ona przedstawiona. 

Wanda Kułaj stwierdziła, że przyjmując w dniu dzisiejszym WPF, tak naprawdę przyjmuje się 
prognozę której nie ma. 

Edyta Jaśnikowska wyjaśniła, że projekt został przedłożony. Ewentualne zmiany będą 
naniesione oraz będą zgodne z uchwałą budżetową. Zaznaczyła, że na ten moment nie ma 
tekstu jednolitego uchwały budżetowej, gdyż jeszcze nad uchwałą pracują komisje oraz 
kluby.  

Dyskutowano o deficycie i wolnych środkach. 
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Wanda Kułaj pytała o przewidywania odnośnie wysokości wolnych środków za 2024r.  

Edyta Jaśnikowska odpowiedziała, że w jej opinii kwota może oscylować w wysokości około 
10 mln zł (wynikających z realizacji niezrealizowanych zadań). Dodatkowo poinformowała, że 
nie ma konieczności zaciągnięcia kredytu. 

Dyskutowano o wysokości środków zaangażowanych do końca rozliczenia 2023 r.  

Edyta Jaśnikowska mówiła o kwocie 15 mln zł niezaangażowanych wolnych środków.  

Rozmawiano o podwyżkach dla pracowników. 

Krzysztof Gębala pytał o poprawki w dziale 600 odnośnie wykonania dokumentacji 
technicznej na przebudowę ul. Tynieckiej w Skawinie.  

Edyta Jaśnikowska mówiła o kwocie 400 000 zł, natomiast zadanie zostało rozłożone na 2 
lata i po 200 000 zł zabezpieczono w każdym limicie. 

Krzysztof Gębala mówił o programie przewidzianym dla LO w Skawinie. Pytał co w sytuacji 
gdy nie uzyska się dofinansowania z Urzędu Marszałkowskiego. Czy przewidziano podobne 
dofinansowanie z budżetu.  

Wojciech Pogan odpowiedział, że nie przewidziane jest na ten moment  podobne 
dofinansowanie. Odniósł się do kwestii zakresu i pilności zadań do wykonania.  

Krzysztof Gębala poruszył temat zadań IS, odniósł się do poprawek oraz realizacji zadań i 
nawiązał do spotkań z włodarzami gmin, które się jeszcze nie odbyły.  

Elżbieta Burtan zaznaczyła, że spotkania dopiero są zaplanowane. Mówiła o propozycji 
zadań projektowych przekazywanych w formie powierzenia, lecz okaże się to po konsultacji 
z włodarzami jaki będzie odbiór.  

Dyskutowano o wydatkach na IS i dokumentacjach projektowych. Mówiono o 
zintensyfikowaniu nadzoru nad zadaniami.  

Wojciech Pogan zapewnił, że Dyrektorowi ZDPK polecono zadbanie o nadzór nad realizacją 
zadań powierzonych gminom.  

Zofia Pyla prosiła, aby w przyszłości zwrócić uwagę, by spotkania IS nie kolidowały z 
terminami komisji.  

Dyskutowano o możliwości spotkań w ramach wideokonferencji.  

Krzysztof Gębala pytał o dział - oświata i wychowanie.  

Edyta Jaśnikowska odpowiedziała, że jeżeli chodzi o poprawki w zakresie oświaty to mowa 
tylko o wydłużeniu terminu realizacji inwestycji. 

Jarosław Raźny pytał o zadania projektowe w Gminie Michałowice. Powiedział, że martwi go 



 

 
 

  

4 Komisja Budżetu i Rozwoju 
Protokół nr 9/2024 

fakt, iż nie zaplanowano żadnych zadań inwestycyjnych, m.in. ul. Jana Pawła II i wniosek jaki 
został złożony o środki zewnętrzne.  

Wojciech Pogan poinformował o rozmowie z Wójtem Gminy Michałowice oraz możliwości 
etapowania zadania w przypadku, gdyby nie było dofinansowania.  

Jarosław Raźny poruszył temat przejścia dla pieszych przy szkole podstawowej w m. 
Będkowice i prosił o jego wykonanie oraz doprojektowanie kawałka chodnika. Wspomniał o 
komisji BRD, która tam pracowała. Poruszył temat wykonania ok. 80 m chodnika w okolicy 
przejścia dla pieszych w Węgrzcach, gm. Zielonki.  

Elżbieta Burtan poinformowała o spotkaniach klubowych i w sytuacji jakichś wniosków 
złożenia ich na piśmie w celu uwzględnienia.  

Bartłomiej Szwed pytał o dokumentację mostu w Jeziorzanach. Zwrócił uwagę na niewielką 
kwotę. Poinformował, że Gmina Skawina zwróciła się z propozycją współfinansowania 
z bezpłatnej pożyczki ciągów pieszo-rowerowych w Radziszowie, Woli Radziszowskiej oraz 
Rzozowie.  

Elżbieta Burtan odpowiedziała, że w temacie ciągów pieszo-rowerowych odbyły się 
spotkania i został podpisany list intencyjny. Na ten moment Gmina Skawina dopiero 
zamierza pozyskać środki z Banku Gospodarstwa Krajowego. Jest pomysł, aby sfinansować 
wszystkie te ciągi przy dołożeniu się powiatu w wysokości mniej więcej 2 mln zł od roku 
2026. Poza listem intencyjnym formalnych ustaleń nie ma. Odnośnie mostu w Jeziorzanach, 
w jej ocenie, są to środki na realizację dokumentacji, która się realizuje. Powiedziała, że 
podjęto decyzje co do lobbowania na rzecz budowy obwodnicy Rącznej i Jeziorzan. 
Poinformowała, że podjęła się rozmów z Marszałkiem Województwa Małopolskiego, który 
zadeklarował wspólną realizację projektu obwodnic.  
Zaznaczyła, że Gmina Liszki od jakiegoś czasu realizuje sama koncepcję obwodnicy 
i oczekuje się na przekazanie tego co zostało poczynione. Mówiła o zamyśle Wójta Gminy 
Liszki w kwestii wyboru wariantu obchodzącego nawet kawałek Gminy Czernichów. Jej 
zamysłem jest, aby zainteresować tematem przeprawy Ministerstwo Obrony Narodowej, 
aby zostało to sfinansowane przez Ministerstwo. Mówiła o Programie Mosty dla Regionów, 
który został wydłużony oraz o zbyt małych środkach. Szacuje się, że przeprawa może 
kosztować około 100 mln zł. Poinformowała, że wystąpiła do Ministerstwa o zwiększenie 
środków, natomiast ze względu na protesty nie ma możliwości na takie zwiększenie. Po 
ukończeniu dokumentacji można wystąpić ponownie z takim wnioskiem. 

Wanda Kułaj pytała, czy dokumentacja, która powstaje, obejmuje także drogi alternatywne.  

Elżbieta Burtan odpowiedziała, że nie. 

Zofia Pyla uzupełniła, że Stowarzyszenie na Rzecz Ziemi Lisieckiej zaskarżyło decyzję 
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środowiskową Gminy Skawina i wygrało. Gmina ma uzupełnić dokumenty, natomiast 
prawomocnego wyroku nie ma. Poinformowała, że jest w posiadaniu tego wyroku i go 
przekaże Zarządowi Powiatu w Krakowie. Mówiła o koncepcji obwodnicy.  

Wojciech Pogan odniósł się do koncepcji obwodnicy, przedstawionej Zarządowi Powiatu 
w Krakowie przez Dyrektora ZDPK, w mniejszym zakresie. Poinformował, że uczestniczył 
w spotkaniu z Dyrektorem ZDW, który deklaruje, po wyrażeniu zgody przez Marszałka 
Województwa, uczestnictwo w zadaniu. Wspomniał o pomyśle wpięcia obwodnicy w jedno 
z rond projektowanych na aktualnej obwodnicy na drodze wojewódzkiej.  

Elżbieta Burtan poinformowała, że przy późniejszych decyzjach jest deklaracja Marszałka 
Województwa o pomocy w sytuacji pozyskania środków z programu regionalnego. 

Dyskutowano o budowie mostu.  

Krzysztof Gębala pytał, czy do obwodnic miała by się dołożyć Gmina Skawina.  

Elżbieta Burtan odpowiedziała, że tak i Burmistrz Miasta i Gminy Skawina jest tym 
zainteresowany.  

Bartłomiej Szwed powiedział, że nie jest przekonany czy odciąży się ruch w Skawinie. 
Wspomniał o wsłuchaniu się w głos mieszkańców.  

Wanda Kułaj zaznaczyła, że inwestycja w Lusinie się przeciąga.  

Wojciech Pogan poinformował, że przekaże informacje do ZDPK. 

Grzegorz Nędza poparł głos radnej Wandy Kułaj.  

Dyskutowano o rondzie w Bibicach.  

Wanda Kułaj mówiła o wolnych środkach i nadwyżce operacyjnej oraz inflacji.  

Nie było więcej pytań. 

Komisja Budżetu i Rozwoju - 5 głosami za i 1 wstrzymującym się - pozytywnie zaopiniowała 
projekt Uchwały Budżetowej na 2025 rok.  

Komisja Budżetu i Rozwoju - 5 głosami za i 1 wstrzymującym się - pozytywnie zaopiniowała 
projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2030 rok.  

6.  ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY NA ZAWARCIE POROZUMIENIA Z 

GMINĄ MIEJSKĄ KRAKÓW 

Wojciech Pogan omówił projekt uchwały.  

Nie było uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały. 

Komisja jednogłośnie – 6 głosami za – pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
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uchwały. 

7. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE PRZYJĘCIA PROGRAMU ROZWOJU PIECZY 

ZASTĘPCZEJ W POWIECIE KRAKOWSKIM NA LATA 2025 - 2027 

Komisja zapoznała się z projektem uchwały.  

Jarosław  Raźny pytał o remont w Sieborowicach i czy mieszkańcy wrócą.  

Elżbieta Burtan poinformowała, że takich planów nie ma. Wspomniała o pozyskaniu środków 
i krótkim terminie realizacji na remont.  

Wojciech Pogan dodał, że szacowana wartość inwestycji to 16 mln zł.   

Nie było uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały. 

Komisja jednogłośnie – 6 głosami za – pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały. 

8. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE ZATWIERDZENIA ROCZNEGO PLANU KONTROLI 

KOMISJI REWIZYJNEJ ORAZ PLANÓW PRACY KOMISJI RADY NA ROK 2025 

Nie było uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały. 

Komisja jednogłośnie – 6 głosami za – pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały. 

9. SPRAWY BIEŻĄCE 

Nie zgłoszono.  

10.  ZAMKNIĘCIE OBRAD 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju, 
Jarosław Raźny zamknął posiedzenie Komisji. 

Przewodniczący Komisji 
Budżetu i Rozwoju 

Jarosław Rażny 

Protokołowała: Ewa Widórek 

 
 
 
 
 


